
 Skålleruds Fiberförening Styrelsemöte 2022-10-18   

Närvarande: Thomas Johansson, Christer Johansson, Caroline Falk; Anders 

Dalbert, Stig-Åke Almqvist 

Adj Peder Nilsson, Tomas Olsson IP - Only  

 Inledning av styrelsemötet 
Mötet öppnades av Thomas. Dagordningen godkändes och föregående mötesprotokoll godkändes. 

 Ip Only medverkar 

 Ip Only presenterar sitt företag och hur det har utvecklats. Idag tillhör de koncernen Globel Connect 

som arbetar mot kommuner och företag.  Presenterade vad de kan erbjuda som nätägare. De har ett 

rent öppet nät och erbjuder anslutningar till boenden inom sina ansvars områden.  

De arbetar främst genom att gräva fiber nät och ansvara för driften och att köpa upp fiberföreningar. 

Ip Only redovisade vad de kan erbjuda när de värvar en förening samt redovisade hur de agerar vid 

övertagande av fiberföreningars nät. 

Vi beslutade att följa upp med IP Only om en prisindikation för att se över vad de vill erbjuda. 

 Ekonomi 
Caroline redovisade de senaste kostnaderna och den ekonomiska ställningen för föreningen.  
Ekonomin se stabil ut. 
 
Vi beslut att avvakta avbetalning av banklånet på 400 000 kr på grund av att för många medlemmar 
dröjer med inbetalningarna av avgifter. 
 
Nästa styrelsemöte 
Vi träffas via Teams 15/11 19.00 
 
 
Thomas Johansson ord  Sammanfattat av Christer 


